
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 16. november 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 169
På Facebook har Naturstyrelsen i en tråd om Folkeskove skrevet følgende:
”Staten har i forvejen afsat midler til at rejse de pågældende skove sammen
med kommuner og forsyningsselskaber, så der er garanti for, at skovene bli-
ver til virkelighed uanset donationerne. Donationer fra borgere eller virksom-
heder vil erstatte statens del af finansieringen, der så vil blive brugt på at rejse
skov andre steder.” Vil ministeren forklare, hvad udtalelsen fra Naturstyrelsen
præcis indebærer, og hvor statens finansiering i så fald vil blive brugt til gen-
rejsning af ekstra skov?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Poll (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Poll@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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